



2025-2026 年度 ASICS 全港學界精英排球比賽

四強賽及決賽日門票

2026 年 2 月 7 日開始公開發售安排

本年度 ASICS 全港學界精英排球比賽四強賽、季軍賽及決賽分別於 2026 年 2 月 21 日及 22 日假伊利沙伯體育館（地址：灣仔愛群道 18 號）舉行。除預留部份門票予各參賽學校及相關單位外，其餘門票將於 2 月 7 日(六)上午十時正透過城市售票網公開發售，票價為港幣 30 元。所有門票為劃位門票。兩天比賽的程序及公開發售門票安排如下：

2026 年 2 月 21 日 (星期六) 四強賽

場次	對賽隊伍		公開發售 門票數量	入場時間
A	10:30 女子組 四強	順德聯誼總會鄭裕彤中學 vs 協恩中學	1 376 張	10:00 - 10:30
	12:30 女子組 四強	金巴崙長老會耀道中學 vs 拔萃女書院		
14:00 - 14:30 轉 場				
B	15:00 男子組 四強	順德聯誼總會李兆基中學 vs 長沙灣天主教英文中學	1 376 張	14:30 - 15:00
	17:00 男子組 四強	聖芳濟各書院 vs 拔萃男書院		

2026 年 2 月 22 日 (星期日) 季軍賽 及 決賽

場次	對賽隊伍	公開發售 門票數量	入場時間
C	10:30 女子組 季軍賽	1 376 張	10:00 - 10:30
	12:30 男子組 季軍賽		
14:00 - 14:30 轉 場			
D	15:00 男子組 冠軍賽	1 376 張	14:30 - 15:00
	17:30 女子組 冠軍賽		

註：開賽前將有球隊進場儀式，請預早入場就座。

主辦
Organised by



HKSSF

冠名贊助
Title Sponsor



sound mind, sound body

贊助
Sponsor



資助
Subvented by





城市售票網 URBTIX 公開發售門票安排：

1. 城市售票網公開發售日期: **2026 年 2 月 7 日 (六) 上午 10 時正**

購票人士可透過網上購票網站：<https://www.urbtix.hk/>、URBTIX 流動應用程式、電話購票熱線：3166 1288（每日上午 10 時至晚上 8 時）、自助售票機或親臨任何一間城市售票網售票處的售票櫃檯購票。每筆訂單可購買每場次最多 4 張門票。

2. 票價：

2.1 每張門票劃一收費：HK\$30

2.2 於網上、流動應用程式及電話購票熱線購票的客戶，須向服務承辦商支付每張門票 HK\$9 手續費（已繳付的手續費在任何情況下均不獲退還）；

2.3 售票系統會在交易過程中列明所須收取的手續費，如選用送遞門票服務，詳情請參閱：<https://www.urbtix.hk/fees>；

2.4 於城市售票網售票處的售票櫃檯及自助售票機購票則毋須繳付手續費。

3. 購票登入時限：每次使用網上／URBTIX 流動應用程式購票的登入時限為 15 分鐘，而 URBTIX 網站於每天上午 09:40 至上午 09:59 進行網絡資料更新，在這段時間公眾人士只能瀏覽網頁。如需購票，需在上午 10 時起重新登入網站進行購票。

4. 所有門票為劃位門票，售票方式由電腦系統選擇座位，不設自行選擇座位。

5. 伊館售票處及自助售票機安排：

5.1 由 2 月 7 日開始，售票處於每天上午 10 時開放；

5.2 除伊館外，其他地區的城市售票網售票處或自助售票機在比賽前一小時將會停止發售門票。

6. 購票相關資料：

6.1 城市售票網票務查詢及客戶服務：

電話：3166 1100（星期一至日（包括公眾假期）上午 10 時至晚上 8 時）

電郵：urbtix@maoyan.com.hk

6.2 購票人士須知請參閱：<https://www.lcsd.gov.hk/tc/ticket/notice.html>

6.3 城市售票網的常見問題請參閱：<https://www.urbtix.hk/fag>

7. 7.1 賽事網頁：<http://www.hkssf-ext.org.hk/external/JYVB/JYVB-Front.htm>

7.2 賽事查詢：2768 8212 中國香港學界體育聯會

4/2/2026

主辦
Organised by



HKSSF

冠名贊助
Title Sponsor



sound mind, sound body

贊助
Sponsor



資助
Subvented by





ASICS All HK Schools Jing Ying Volleyball Tournament 2025-2026

Semi-Finals and Finals

Commencement of Ticket Sales on 7 February 2026

The semi-finals and finals of ASICS All HK Schools Jing Ying Volleyball Tournament 2025-2026 will be held at Queen Elizabeth Stadium (QES) on 21 and 22 February 2026 respectively (address: 18, Oi Kwan Road, Wanchai). Apart from the tickets reserved for participating schools and other related parties, tickets are available for public sale through Urban Ticketing System (URBTIX) from 7 February 2026 (Saturday) at 10:00 a.m. Marked seat tickets for each game are priced at \$30. Competition information is as follows:

21 February 2026 (Saturday) Semi-Finals

Session No.	Time and Competition:		No. of Tickets Sales	Admission Time
A	10:30 Girls' Semi-final:	STFA Cheng Yu Tung Secondary School vs Heep Yunn School	1 376	10:00 - 10:30
	12:30 Girls' Semi-final:	Cumberland Presbyterian Church Yao Dao Secondary School vs Diocesan Girls' School		
14:00 - 14:30 Changeover to next session				
B	15:00 Boys' Semi-final:	STFA Lee Shau Kee College vs Cheung Sha Wan Catholic Secondary School	1 376	14:30 - 15:00
	17:00 Boys' Semi-final:	St. Francis of Assisi's College vs Diocesan Boys' School		

22 February 2026 (Sunday) Finals

Session No.	Team and Competition:	No. of Tickets Sales	Admission Time
C	10:30 Girls' 3 rd Place	1 376	10:00 - 10:30
	12:30 Boys' 3 rd Place		
14:00 - 14:30 Changeover to next session			
D	15:00 Boys' Final	1 376	14:30 - 15:00
	17:30 Girls' Final		

Remarks:

There will be a team introduction before the start of each match. Please arrive and take your seats in advance.



Urban Ticketing System (URBTIX) Ticket Sales Arrangement :

1. Commencement Date of Ticket Sales : **7th February 2026 (Saturday), 10:00 a.m.**

Tickets may be purchased via Internet Booking: <https://www.urbtix.hk/>, URBPIX Mobile App Booking, Telephone Booking : 3166 1288 (Daily 10:00 a.m. to 8:00 p.m.) , Self-service Ticketing Kiosks Booking or at URBPIX outlets / Box offices within the said designated opening hours. **There is a ticket purchase limit of 4 tickets for each session per transaction.**

2. Ticket Price :

- 2.1 HK\$30 for each ticket;
- 2.2 Ticket purchasing via Internet, mobile ticketing app, ticket purchase hotline, an additional handling fee HK\$9 per ticket will be charged by the contractor of URBPIX (Handling fee is not refundable under any circumstances);
- 2.3 The ticketing system will list the handling fee required during the transaction process. If ticket buyers choose the ticket delivery service, please refer to <https://www.urbtix.hk/fees> ;
- 2.4 Ticket purchasing via Sales counters at URBPIX outlets or self-service ticketing kiosks will be free of service charges.

3. Login time limit for ticket purchase: The login time limit for each online/URBTIX mobile application purchase is 15 minutes. The URBPIX website updates network data from 09:40 a.m. to 09:59 a.m. every day. During this time, ticket buyers can only visit the website. Ticket buyers need to log in to the website again from 10 a.m. to purchase tickets.

4. All tickets are marked seats and selected by the ticketing system only.

5. Box Office and Self-service Ticketing Kiosks Booking (STKB) at Queen Elizabeth Stadium :

- 5.1 Starts from 7th February, open at 10:00 a.m. daily;
- 5.2 Except QES, other Box Offices or STKB will stop selling an hour before start of each game.

6. Other ticketing information:

- 6.1 URBPIX Ticketing and Customer Services :
Telephone : 3166 1100 (Mon-Sun (including Public Holidays) 10:00a.m. - 8:00p.m.)
E-mail : urbtix@maoyan.com.hk
- 6.2 Notice to ticket buyers: <https://www.lcsd.gov.hk/en/ticket/notice.html>
- 6.3 Frequently Asked Questions about URBPIX: <https://www.urbtix.hk/faq>

7. 7.1 Official webpage: <http://www.hkssf-ext.org.hk/external/JYVB/JYVB-Front.htm>
- 7.2 Competition Enquiry: 2768 8212 The Schools Sports Federation of Hong Kong, China

4/2/2026